
zápis 

z řádného jednání sněmu svazku obcí Dolní Povltaví konaného dne 11. 04. 2024 
v Klecanech od 9.00 hodin 

Přítomní delegáti: Obec Klíčany 
Obec Veliká Ves 
Obec Vodochody 
Obec Máslovice 
Obec Větrušice 
Město Klecany 
Město Odolena Voda 
Obec Panenské Břežany 

Omluveni: Obec Postřižín 
Obec Kozomín 

Hosté: ICProjekty s.r.o. 
IDSK 

Prášková Jana 
Kovářík Petr 
Veselý Josef 
Sýkorová Vladimíra 
Růžičková Jana 
Kurhajec Ivo, 
Prášil Ondřej, Tomáš Lohniský 
Hakauf Martin 

Fojtů Radim 
Koukolíček Petr 

Cucová Iva, Cuc Petr 
Janoušek Vlastimil 

Předsednictvo svazku: pí. Sýkorová Vladimíra, p. Kurhajec Ivo, p. Prášil Ondřej 

Program: 
1. Projednání možné transformace svazku na společenství obcí, zápis členských obcí do 

Rejstříku svazku obcí 
2. Stanovení jednotné evidence počtu obyvatel pro výpočet ročních a mimořádných 

členských příspěvků 
3. Zametací stroj - stanovení ceny moto hodiny a další 
4. Odpověď Středočeského kraje k problematice tramvaje 
5. Informace zástupců města Odolena Voda o proběhlých jednáních k plánovanému projektu 

tramvajové tratě 
6. Podání záměru projektu Opatření na podporu cestovního ruchu v Dolním Povltaví do 

výzvy MAS Nad Prahou 
7. Různé 

Kontrola přítomnosti delegátů svazku Dolní Povltaví, dnešní jednání je usnášeníschopné, 
každá obec má jeden hlas, celkem 8 hlasů. 

1. Zahájení 
Pan Ivo Kurhajec přivítal hosty a delegáty sněmu, seznámil zástupce obcí s programem 
jednání na základě zaslané pozvánky a požádal přítomné o případné doplnění. Pan Daniel 
Dvořák požádal o zařazení Prezentace návrhu opatření v příměstské dopravě v souvislosti 
s vybudováním tramvajové tratě. V té souvislosti došlo ke změně pořadí bodů. 
1. Zahájení 
2. Volba orgánů 
3. Zametací stroj - stanovení ceny moto hodiny a další 
4. Prezentace Návrhu opatření příměstské dopravy v souvislosti s vybudováním tramvajové 

tratě (IDSK) 



5. Odpověď Středočeského kraje k problematice tramvaje 
6. Informace zástupců města Odolena Voda o proběhlých jednáních k plánovanému projektu 

tramvajové tratě 
7. Projednání možné transformace svazku na společenství obcí, zápis členských obcí do 

Rejstříku svazku obcí 
8. Stanovení jednotné evidence počtu obyvatel pro výpočet ročních a mimořádných 

členských příspěvků 
9. Podání záměru projektu Opatření na podporu cestovního ruchu v Dolním Povltaví do 

výzvy MAS Nad Prahou 
1 O. Různé 

Návrh usnesení: 
Sněm svazku Dolní Povltaví schvaluje doplněný a upravený program jednání. 
Hlasování: pro 8, proti O, zdržel se O 
U snesení 1/02/2024 schváleno. 

2. Volba orgánů sněmu (předsedajícího, zapisovatele, ověřovatelů) 
Na základě návrhu předsednictva svazku je za předsedajícího sněmu navrhován pan Ivo 
Kurhajec (dále jen předsedající), za ověřovatele paní Jana Růžičková a Petr Kovářík, a 
zapisovatelkou paní lva Cucová. 
Návrh usnesení: 
Sněm svazku Dolní Povltaví schvaluje za předsedajícího sněmu pana Ivo Kurhajce, 
ověřovatele paní Janu Růžičkovou a pana Petra Kováříka, zapisovatelku paní lvu Cucovou. 
Hlasování: pro 8, proti O, zdržel se O 
Usnesení 2/02/2024 schváleno. 

3. Zametací stroj - stanovení ceny motohodiny a další 
Předsedající požádal, aby objednávání zametání a veškerá komunikace byla směrována na 
adresu info@dolnipovltavi.eu. 
Problém při posledním úklidu v Odoleně Vodě byl pravděpodobně způsoben technickou 
závadou nebo obsluhou stroje, nicméně vždy je nutná určitá míra ručního dočištění. 
Ceny služeb pro rok 2024 zůstanou zachovány. 

4. Prezentace opatření příměstské dopravy v souvislosti s vybudováním tramvajové 
tratě 

Předsedající přivítal zástupce Integrované dopravy Středočeského kraje (dále jen IDSK) pana 
Vlastimila Janouška. Ten přítomné seznámil s návrhy opatření, které jsou připravovány 
v příměstské dopravě v souvislosti s uvažovanou stavbou tramvajové tratě do Zdib a Sedlece. 
Pan Janoušek nabídl všem zúčastněným možnost prezentace návrhů občanům přímo 
v jednotlivých obcích. Pro žádosti i případné dotazy je možné využít kontakt 
janousek.vlastimil@idsk.cz. 

S. Odpověď Středočeského kraje k problematice tramvaje 
Přítomní měli k dispozici odpověď radního Středočeského kraje Jiřího Snížka, že veřejná 
mobilita nespadá do jeho gesce a odpověď přislíbil radní pro oblast dopravy. Jeho sekretariát 
telefonicky kontaktoval lvu Cucovou s tím, že koordinovaná odpověď za Středočeský kraj 
bude připravena ve 2. polovině dubna. 

6. Informace zástupců města Odolena Voda o proběhlých jednáních k plánovanému 
projektu tramvajové tratě 

Pan Ondřej Prášil a Tomáš Lohniský informovali přítomné o průběhujednání o rozšíření 
projektu tramvajové tratě do Odoleny Vody. Zároveň představili situační výkres tramvajové 
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tratě z DÚR. Na jednání zazněl návrh uzavřít mezi obcemi (nebo OSO) a Středočeským 
krajem smlouvu o spolupráci, ve které budou formulovány požadavky na opatření vyvolaná 
v souvislosti se stavbou tramvajové tratě (vybudování bypassu podél IIl/608 do Sedlece a 
dodržení časových intervalů autobusů a tramvají představených v bodě 4). 
Návrh usnesení: 
Sněm svazku Dolní Povltaví schvaluje návrh na uzavření smlouvy o spolupráci se 
Středočeským krajem týkající se realizace opatření v souvislosti se stavbou tramvajové tratě. 
Hlasování: pro 8, proti O, zdržel se O 
Usnesení 3/02/2024 schváleno. 

7. Projednání možné transformace svazku na společenství obcí, zápis členských obcí do 
Rejstříku svazku obcí 

Předsedající informoval o přítomné o dopadech úpravy zákona č. 128/200 Sb. O obcích na 
svazky obcí. Dne 1. ledna 2024 nabyla účinnosti novela zákona č. 128/2000 Sb., o obcích 
( obecní zřízení), provedená zákonem č. 418/2023 Sb. Tato novela mj. nahrazuje dosavadní 
označení „dobrovolného svazku obcí", který bude v terminologii zákona o obcích nadále 
,,svazkem obcí". 
Novela zákona o obcích v části první, Čl. II. a části třetí, Čl. VI „Přechodná ustanovení" 
stanoví povinnost dobrovolných svazků obcí do 2 let ode dne nabytí účinnosti tohoto zákona 
(tj. nejpozději do 1. ledna 2026) podat Krajskému úřadu Středočeského kraje návrh na zápis 
obcí, které jsou ke dni podání návrhu členy dobrovolného svazku obcí, do rejstříku svazků 
obcí spolu s údajem o dni vzniku členství. Návrh zápisu připraví a podá administrátor svazku, 
společnost ICProjekty s.r.o. Zároveň informoval přítomné, že svazek nesplňuje podmínku 
minimálního počtu členů pro transformaci na společenství obcí. 
Návrh usnesení: 
Sněm svazku Dolní Povltaví bere na vědomí informaci o povinnosti svazku vyplývající ze 
zákona č. 418/2023 Sb. 

8. Stanovení jednotné evidence počtu obyvatel pro výpočet ročních a mimořádných 
členských příspěvků 

Předsedající navrhl, aby bylo sjednoceno placení ročních a mimořádných členských příspěvků 
od roku 2025 na základě výstupů Českého statistického úřadu. 
Návrh usnesení: 
Sněm svazku Dolní Povltaví schvaluje jako podklad pro výpočet ročních a mimořádných 
členských příspěvků evidenci obyvatel Českého statistického úřadu. 
Hlasování: pro 8, proti O, zdržel se O 
Usnesení 4/02/2024 schváleno. 

9. Podání záměru projektu Opatření na podporu cestovního ruchu v Dolním Povltaví 
do výzvy MAS Nad Prahou 

Iva Cucová informovala přítomné, že do záměru není možné zahrnout obce Postřižín a 
Kozomín, protože nejsou v MAS Nad Prahou. Dále nejsou způsobilé výdaje na pořízení 
servisních cyklopointů a dobíjecích stanic pro elektrokola. 
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Další jednání Svazku se uskuteční dne 6.6.2024 v 9.00 v Odoleně Vodě 

V Klecanech 11. 04. 2024 

Zápis byl vyhotoven dne: 11. 04. 2024 

Zapisovatel: 

Ověřovatelé: 

Iva Cucová 

Předseda: 

~ 

n. L~-- Jana Růžičková cJOUl,t 

Petr Kovářík ť l ~- - ': M I 
Ivo Kurhajec / J '( 

v 
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